
REFERAT 

Bestyrelsesmøde i Ejbybro Grundejerforening 

28. november 2024 

Til stede: Jette Bøtcher, Ken Møller, Jeannette Hasvold, Steen Thomsen og Ulla Röttger (ref.) 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra mødet den 9. september 2024 
2. Nyt fra formanden 
3. Økonomi 
4. Vejene 
5. Snerydning 
6. Næste møde 

 

Godkendelse af referat fra den 9. september 2024 

Referatet blev godkendt. 

Nyt fra formanden 

Jette takkede bestyrelsen for arbejdet med reparation af vejene, og tak til Torben for hjælpen.  

Kommunen vil henvende sig til de lodsejere, der ikke sørger for beskæring af beplantning langs 
Ejbybrovej. 

Nørrevang nr. 13 har fået en velkomstbuket 

Økonomi 

Jeannette redegjorde for økonomien. Der har været udgifter til grus (999 kr.) og blomster, og der er 
kommet renter ind. 

Saldo er 89.582 kr. 

Vejene 

Der var enighed om at få tilbud på renovering af vejene til foråret. 

Ulla kontakter Grus.dk med henblik på en besigtigelse til marts. 

Snerydning 

Der er blevet spurgt, om der kan gøres noget ved, at der dannes en snevold på sidevejene, når der 
ryddes sne på Ejbybrovej. Jette har talt med kommunen, som ikke mener, at de kan gøre noget ved det. 

Der var enighed om at se tiden an, om det bliver et problem. 

Næste møde 

Tirsdag den 25. februar 2025 kl. 18.30 hos Ulla 


